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七星帆船酒店



● Burj Al Arab – this uniquely styled hotel is Dubai’s landmark. It has been called “The 
world’s only 7 star hotel’ and it is one of the tallest hotels in the world. Burj Al Arab 
stands on an artificial island that is 280 m (920 ft) from Jumeirah beach and is 
connected to the mainland by a private curving bridge. It looks like a wind-swept sail 
and is the most extravagant representative of the UAE.

● The Palm Jumeirah – is the world’s largest artificial island, it forms by three planned 
islands (Palm Jumeirah, Jebal Ali and Palm Deira). The sky is overlooked by the shape 
of a palm tree. Therefore, it is called the eight wonders of the world.

● Burj Khalifa – formerly known as Burj Dubai is located in Dubai, United Arab 
Emirates territory of skyscrapers is currently the world’s tallest man-made structures 
with a height of 828 m, total 169 floors, cost up to $ 1.5 billion.

● Dhow Dinner Cruise – a Dhow Cruise with a different scenery! A Cruise on board 
the traditional Arabian Dhow in the heart of “New Dubai”. The Dubai Marina is a canal 
city in the Venetian tradition, carved along a two mile stretch of Persian Gulf shoreline.

● Bedouin Campsite – desert camping in a Bedouin camp is an experience that every 
traveler should try at least once because you will feel closer to the landscape and the 
people. Instead of walking into a hotel lobby, walk into our beautiful belt shar tents, 
nestled in the rocks of Little Petra.

DUBAI

● Sheikh Zayed Mosque – also known as the Abu Dhabi Grand Mosque. It used 46 
tons of gold. The giant carpets and crystal-plated chandeliers in the temple are among 
the best in the world. The pure white dome of the sheikh Zayed Mosque has 82 domes 
and tour 107-meter-high minarets.

● Yas Island – the island is home to the Ferrari World Theme Park in Abu Dhabi, 
including Water Park Hotel, Shopping Center, Movie Theme Park, Golf Course, 
Apartments, Villas and Restaurants.

● Ferrari World – it is the first Ferrari-branded theme park, also home to the world’s 
fastest rollercoaster. Formula Rossa, this is the only place on the planet where you can 
be blasted to 240lm/h in 4.9 seconds, providing endless entertainment and adventures 
for visitors of all ages.

● Emirates Palace – an iconic Abu Dhabi landmark, this beautiful hotel blends 
Arabian splendour with the latest luxuries to create a magical and memorable 
experience. The hotel features 114 domes, gold, mother of pearl and crystals dominate 
the interior. Guests and visitors can wander through the majestic halls and corridors – 
a showcase of Arabian design, with grand central passageways and arched ceilings.

ABU DHABI

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only

SCHEDULE

D3 DUBAI (B/L/D)

●  Burj Al Arab  (Photo Stop)
●  Atlantis The Palm (Photo Stop)
●  Jumeriah Beach (Photo Stop)
●  Dubai Marina (Drive Pass)
●  Burj Khalifah (Photo Stop)
●  4 x 4 Wheel Jeep for Desert Safari Drive
●  Bedouin Campsite (Entrance Included)
  - Belly Dance Show
 - Light BBQ Buffet Dinner

D1 KUALA LUMPUR  DUBAI
(6H50M)  (MOB)

●  Check in hotel

●  Jumeriah Mosque (Photo Stop)
●  Union House (Drive Pass)
●  Zabeel Palace (Photo Stop)
●  Bastakiya (Drive Pass)
●  Abra Water Taxi Station (Photo Stop)
●  Gold Souk & Spice Souk (Shopping)
●  Dubai Museum TEMPORARY CLOSED
    *Replace with Museum of the Future
       (Photo Stop) & Dubai Frame (Photo Stop)
●  Dhow Dinner Cruise (Ticket Included)

D4 DUBAI – ABU DHABI (148KM, 1H40M) 
– DUBAI (B/L/D)

●  Sheikh Zayed Grand Mosque (Visit)
●  Yas Island (Photo Stop)
●  Ferrari World (Photo Stop)
●  Mirage for Shopping
●  Dates Market (Shopping)
●  Emirates Palace (Photo Stop)
●  Heritage Village (Visit)

D6 ARRIVE KUALA LUMPUR

D5 DUBAI  KUALA LUMPUR 
(7H15M++)                                (B/-/-/MOB)

●  Free & Easy at Dubai Mall
    until Departure

4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

CULTURE FAMILY SCENIC LEISURE SHOPPING

Dubai Museum
迪拜博物馆

HIGHLIGHTS

The Sail Shaped Hotel – Burj Al Arab described as 
“The World’s First Seven Star Hotel”
Palm Jumeirah is the world’s largest man-made island
Enjoy Dhow Dinner Cruise with the fascinating lights 
of Dubai creek
Burj Khalifa is the tallest tower in the world and the 
most iconic building in Dubai
Shopping at the world’s largest shopping centre, 
Dubai Mall
Experience 4 x 4 Wheel Jeep Desert Safari Drive
Enjoy Belly Dance Show DUBAI  X 4 NIGHTS

4       HOTEL OR SIMILAR
(4 NIGHTS)

Dhow Dinner Cruise
迪拜海湾帆船

Burj Khalifah
哈利法塔

D2 DUBAI (B/L/D)

*During major conferences, fairs, and festivals, accommoda-
tion may be located in an alternative city without prior notice
*Some accommodations may not have specific twin or 
double room types



Emirates Palace

阿布扎比

精简行程

文化 家庭 风景 休闲 购物

●  七星帆船酒店 (拍照)

●  棕榈岛亚特兰蒂斯酒店 (拍照)

●  朱美拉海滩 (拍照)

●  迪拜码头 (路途经过)

●  哈利法塔 (拍照)

●  四轮驱动车沙漠冲沙之旅
●  贝都因沙漠营地 (含入门票)

 - 肚皮舞秀
 - 烧烤自助餐

迪拜 （早/午/晚餐）第3天

吉隆坡    迪拜 (6小时50分钟++) 
                                                  (机上用餐) 

第1天

●  入住酒店

● 自由活动 - 迪拜购物商场，
    直到出发时间前往机场

迪拜 吉隆坡 (7小时15分钟++)  
                                            (早/-/机上用餐）

第5天

迪拜 -  阿布扎比 (148公里, 1小时40分钟) 
- 迪拜 （早/午/晚餐）

第4天 

●  谢赫扎耶德大清真寺 (参观)

●  亚斯岛 (拍照)

●  法拉利世界 (拍照)

●  Mirage购物
●  椰枣市场 (购物)

●  八星酋长皇宫酒店 (拍照)

●  民俗文化村 (参观)

迪拜

● 七星帆船酒店 – 这家拥有独特帆船造型的酒店是迪拜的地标性建筑， 也是全
球第一家七星级酒店。它矗立于离沙滩岸边280公尺远的波斯湾内的人工岛上
，仅由一条弯曲的道路连接陆地，曾是世界上最高的饭店建筑之一。酒店外形
就像一块迎风飘扬的风帆，是阿联酋最奢侈的代表。

● 棕榈岛 – 是世界最大的人工岛，由三个岛(朱美拉棕榈，杰贝阿里棕榈和迪拉
人工岛)共同组成。从空中俯瞰是棕榈树的形状，被称为世界第八大奇迹。

● 哈利法塔 – 原名杜拜塔，是位于阿拉伯联合大公国杜拜境内的摩天大楼，为
当前世界第一高楼与人工构造物，高度为828m，楼层总数169层，造价达15
亿美元。

● 迪拜海湾帆船 – 乘坐独桅帆船巡航从另一个角度欣赏迪拜风光，“迪拜项目
”项目于1998年启动，迪拜海岸“雕琢”而成，是一座设计灵感源自威尼斯
传统的水城。

● 贝都因沙漠营地 – 每位旅客人生中必定要在贝都因沙漠营体验至少一次。在
这里会让你更贴近的感受到的景观和风土人情。

● 谢赫扎耶德大清真寺 – 也叫阿布扎比大清真寺。这座清真寺以豪华著称，仅
黄金就用了46吨。寺中的巨型地毯和水晶镀金吊灯均为世界之最。纯白的穹
顶世界谢赫扎耶德清真寺有82个圆顶， 4座高107米的宣礼塔。

● 亚斯岛 – 岛上建有阿布扎比法拉利世界主题公园，包括水上公园酒店，购物
中心，电影主题公园，高尔夫球场，公寓，别墅和餐饮店等。 

● 法拉利世界 –  是全球第一个法拉利品牌主题公园， 拥有以法拉利为灵感的丰
富游乐设施和景点。包括拥有世界上最高的过山车跑道，以及世界上最快的过
山车（在4.9秒内即可达到250公里的最高时速）。

● 八星酋长皇宫酒店 – 是阿布扎比最著名的地标性建筑。酒店拥有114个穹顶，
内饰以黄金、珍珠母和水晶镶嵌而成。宾客可以漫步在雄伟的大厅和走廊，在
宏伟的中央通道和拱形天花板下，欣赏迷人的阿拉伯装饰风格。

抵达吉隆坡第6天

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

迪拜 （早/午/晚餐）第2天

●  朱美拉清真寺 (拍照)

●  阿联酋联合建国纪念馆 (路途经过)

●  迪拜酋长皇宫 (拍照)

●  巴斯塔基亚老城区 (路途经过)

●  阿布拉水上木船码头 (拍照)

●  黄金市场 & 香料市集 (逛街)

●  迪拜博物馆 暂时关闭

    *替换为未来博物馆（拍照）和
      迪拜之框（拍照）

●  迪拜海湾帆船自助晚餐 (含船票)

八星酋长皇宫酒店
Bedouin Campsite

贝都因营地 

迪拜帆船酒店是世界上建筑高度最高的七星级酒店

朱美拉棕榈岛是世界上最大的人工岛屿

登上传统的阿拉伯单桅帆船享用晚餐及欣赏迪拜

河沿途风景

哈利法塔是世界最高的塔楼和迪拜最具标志性的建筑物

迪拜购物中心拥有全球最大购物娱乐中心之一

乘坐越野吉普车在沙漠里冲浪，体验沙丘上惊险又刺激

的越野飙速及滑沙

欣赏肚皮舞表演

旅游亮点

迪拜   x 4 晚
4       酒店或同级酒店  (4晚)

4 早餐/ 3午餐/ 3晚餐

Sheikh Zayed Grand Mosque
谢赫扎耶德大清真寺

*在重大会议、博览会和节日期间，住宿可能会
安排在其他城市，恕不另行通知
*部分住宿可能没有特定的双床房或双人房类型



MYR 1 :  AED 0.80
USD 1 :  AED 3.60

Call credit card centre to extend your credit card limit
* Credit Card are used widely in UAE

General Information 

Travel Agent:

Power Socket

Luggage Allowance

Credit Card

Dial Code

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

*Please bring a universal electric plug adapter

Currency

Exchange Rate

Voltage 

Weather

Time Different

Aircraft Type

Approximately 4 Hours behind Malaysia time

United Arab Emirates Dirham (AED)

230 Volts , 50 Hz

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20kgs and a hand carry bag not more 
than 7kgs.

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By

Abu Dhabi            : +971 2

Dubai                    : +971 4

DUBAI

A320 A330 Boeing 777

Type G (3-pin)

 Summer  Winter
 Apr - Oct Nov - Mar
 26°C - 38°C                   12°C - 22°C

Power Socket is 3-pin 
rectangular blade plug


